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ACTA DE LA SESSIč DE LA COMISSIč DE REGIDORIES DELEGADES
DE LôAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRĉ

IDENTIFICACIč DE LA SESSIč

Car¨cter: ordin¨ria
Data: 20 de gener de 2022
Horari: de les 9:00 hores fins 10.00 hores
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial

ASSISTENTS

Sr. Jordi Colom² i Massanas, alcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Marc Calvet i Mart², primer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Jordi Oliver i Gonz§lez, tercer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi (UPM-UPM.cat), quarta tinenta dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Anna Bonada i P®rez, regidora (UPM-UPM.cat)
Sra. D¼nia Oliveras i Bagu®, regidora (UPM-UPM.cat)
Sr. Gen²s Pigem i Oliv®, regidor (UPM-UPM.cat)
Sra. Pilar Valls i Fibla, regidora (ERC-AM)

La cinquena tinenta dôalcalde, la Sra. Anna Company es connecta remotament perqu¯ es
troba en confinament domiciliari, a conseq¿¯ncia de la malaltia de Covid-19. 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIč

A la sala dôactes de la casa consistorial, es reuneix la Comissi· de Regidories Delegades de
lôAjuntament de Torroella de Montgr², en sessi· ordin¨ria i en primera convocat¸ria a les
9.00 hores del dia 20 de gener de 2022. Constatada lôexist¯ncia de qu¸rum necessari per a
la v¨lida constituci·, la Presid¯ncia obre la sessi· i es passa a tractar els assumptes
inclosos a lôordre del dia: 
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1. LECTURA I APROVACIč DE LôACTA DE LA SESSIč ANTERIOR DE 13 DE GENER
DE 2022. 

La Presid¯ncia pregunta si algun membre de la Comissi· de Regidories Delegades ha de
formular alguna observaci· de lôacta de lô¼ltima sessi· que sôha de distribuµt amb la
convocat¸ria. No seôn formula cap, per al qual cosa lôacta de la sessi· de 13 de gener de
2022 es considera aprovada per unanimitat.

2. PLECS DE CLêUSULES DE LA GESTIč DE LôAIGUA

El Sr.  Alcalde explica resumidament com est¨ el servei de municipalitzaci· de lôaigua,
fent refer¯ncia al que sôha comentat i debatut en la Comissi· dôEstudi. Explica quins s·n
els terminis del procediment i si es preveu que lôacord dôaprovaci· inicial estigui previst
pel mar. 

3. ASSUMPTES URGENTS

3.1. INTERVENCIč DEL SR. JOSEP MARTINOY I CASADEMONT, REGIDOR
DôHISENDA, PROMOCIč ECONďMICA, COMUNICACIč I SEGURETAT CIUTADANA.

La presid¯ncia cedeix la paraula al Sr. Josep Martinoy i Casademont que interv® per
tractar alguns temes relacionats amb la seva regidoria. 

En aquest punt, interv® el Sr.  Interventor, que comenta com est¨ el pressupost i la
partida a transferir a lôEntitat Municipal Descentralitzada (EMD) de lôEstartit. Diu que tenint
en compte la manca de coincid¯ncia entre la partida nostra i la que sôha aprovat
inicialment a lôEMD de lôEstartit. Diu que en la seva aprovaci· definitiva tenen la
informaci· de la partida de lôAjuntament, per si la volen rectificar. 

El Sr.  Alcalde afegeix que dôalguna manera seôls ha de dir que han fet un pressupost
desajustat al pressupost municipal, tenint en compte que no es tracta dôuna alĿlegaci·.
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Es debat aquest assumpte i sôacorda que cal tenir els informes que avalin la postura de
lôAjuntament i que ho est¨ fent correctament.  

3.2. INTERVENCIč DEL SR. JORDI OLIVER I GONZĆLEZ, REGIDOR DôURBANISME.

La presid¯ncia cedeix la paraula al Sr. Jordi Oliver i Gonz§lez que interv® per tractar
alguns temes relacionats amb la seva regidoria. 

El Sr.  Oliver explica breument lôestat en que es troben les principals obres municipals. En
relaci· amb la biblioteca de lôEstartit, el senyor regidor diu que ja est¨ en tr¨mit continuar
les obres i es preveu que abans del mes dôabril lôobra hauria dôestar entregada. 

Respecte al tema de Els Sementals, el regidor diu que sôest¨ a lôespera del projecte
dôenderroc. 

El Sr. Oliver explica el problema de la bassa de laminaci· del pol²gon industrial, i la
problem¨tica que hi ha per ubicar la nova bassa. Diu que una opci· ®s imposar una
servitud de pas i que cal parlar amb el propietari del terreny, ja que ®s una alternativa
complicada. Diu que amb la servitud de pas es podr¨ fer passa run tub i fer arribar la
bassa al terreny de lôAjuntament. 

El senyor regidor comenta que sôha ofert el lloguer dôuns terrenys al costat dels senyors
Roure per fer el mateix que es va fer a la Gola, en relaci· a evitar lôacumulaci· de
vehicles en mal lloc. Diu que ®s al costat de la Pletera i que es demanaran informes al
Parc Natural del Montgr², les Illes Medes i el Baix Ter i als t¯cnics municipals sobre si es
pot fer i com sôhauria de pagar. Es debat sobre si cal o no tirar endavant aquest actuaci·. 

Finalment, el senyor regidor diu que a inicis de febrer tenen una reuni· amb Urbanisme
pel tema de modificar el Pla General dôOrdenaci· Urban²stica (PGOU) municipal en
relaci· a lôhotel Miramar. 
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3.3. INTERVENCIč DEL SR. GENĉS PIGEM I OLIV£, REGIDOR DôESPORTS, FIRES I
MčN RURAL.

La presid¯ncia cedeix la paraula al Sr. Gen²s Pigem i Oliv® que interv® per tractar alguns
temes relacionats amb la seva regidoria. 

El Sr.  Pigem diu que d'activitats esportives nôorganitzem moltes. Diu que sôha ofert el
municipi per fer uns campionats de futbol on necessiten dos camps de futbol: el de
Torroella de Montgr² i lôEstartit. Diu que ho plantegen per Sant Joan, per¸ no hi ha
allotjament a lôEstartit. Diu que si ho fan al cap de setmana abans, pot ser s² que tenen
lloc. Diu que ®s un esdeveniment nou que no es feia fins ara, que si es veu b® es pot tirar
endavant si tothom sôhi mostra dôacord. 

Per altre banda, el senyor regidor diu que sôestan fent els camins amb la subvenci· de la
Diputaci· de Girona. Es parla de si posar pilones de fusta en el cam² dôacc®s a les Dunes,
ja que hi ha molta pendent, tenint en compte els serveis dôemerg¯ncia. Es debat si cal
arranjar aquesta part final del cam² dôacc®s a les Dunes, en que fa molta pendent, venint
del Pavell·. Es debat sobre el tema i es conclou que el cam² no deixi passar els cotxes,
per¸ si els vianants i les bicicletes. 

4. PRECS I PREGUNTES

No seôn formulen.

La Presid¯ncia aixeca la sessi·, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta.
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Torroella de Montgr², data de la firma digital

L'Alcalde
Jordi Colom² i Massanas

Secretari
Pere Serrano i Mart²n
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